

PROTOKOLL RY 1/2022

Datum: 2022-01-18

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Lotta Lundqvist (LL), Ledamot
* Benny Cronert (BC), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
Patrik Persson (PP), SRM
Jocke Berg (JB), SRM
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén
Lars Jonsson (LJ), SBF

frånvarande:

Anna Rönne (AR), Tekniska
Kommittén

Till Officiella meddelanden:

-
- § 1 Mötets öppnande
 - § 2 Föregående mötesprotokoll
 - § 3 Fastställande av mötets dagordning
 - § 4 Pågående ärenden
 - § 5 Ekonomi
 - § 6 Landslag
 - § 7 SM
 - § 8 Däck
 - § 9 Teknik
 - § 10 Dispenser
 - § 11 Öppet Rallyforum
 - § 12 SGA
 - § 13 Rallyregler
 - § 14 Övriga frågor
 - § 15 Nästa möte
 - § 16 Mötets avslutande

§ 1 Mötets öppnande

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 2 Föregående mötesprotokoll

Inget kvar från föregående protokoll

§ 3 Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 4 Pågående ärenden

-Ligger under respektive paragraf.

§ 5 Ekonomi

-Vi inväntar besked från SBF om vår budgets storlek.

§ 6 Landslag

-Ny hemsida för landslaget på SBFs hemsida.

§ 7 SM

- Vi har tagit del av Domar-och Teknikerrapport från Boden MS.
- Gamla SM-sidan skall tas bort på SBFs hemsida. LJ tittar på att länka SRM från SBFs hemsida.
- Vi kommer att ta del av Boden MS funktionärsplan.
- Diskuterades om inbjudan till Asfalts SM i Hässleholms MK.
- Diskuterades om andra cuper får köras i Asfalt/Grus SM. SM är prio, inbjudningsklasser får förekomma.

§ 8 Däck

-Nya mönster för sommar, skall vara inlämnade till 15 mars.

§ 9 Teknik

-Fastställande av Tekniska regler Gr.Hb ej klart.
 -Ärende om sänkta sätesfästen till Toyota Corolla skall tydliggöras.
 -Ärende om justerbara stötdämpare i Gr.F bordlades.
 -Påminnelse om att splitterfilm på alla sidorutor skall finnas
 -Diskuterades om förnybara bränslen. Tas upp på nästa TK möte.

§ 10 Dispenser

-MK Ratten sökt funktionärdispens banchef. RU godkänner den.
 -Dispens till B-licens för Isak Reiersen godkännes.

§ 11 Öppet Rallyforum

-Vi provar att anordna hösten 2022 igen.

§ 12 SGA

-Program till SGA den 27/1 bereds.

§ 13 Rallyregler

-Diskuterades om Tävlingsreglerna, senaste utgåva 2020, nr 2, att göra lättnader med radiosamband då man har tillgång till Trackingsystem. I Boden slutade GPS'n fungera i bilarna pga kylan men det gick fortfarande att larma. Radiosamband är bra för att föra ut information till funktionärer.

-Tävlingsreglerna för SM-veckan är ok enligt Jörgen Ekwall.

§ 14 Övriga frågor

-Nytt Teamsmöte med våra notskrivare den 1 februari.
 -JR arbetar med verksamhetsberättelsen.
 -TT arbetar med vår hemsida på SBF.

§15 Nästa möte

-Nästa möte 8/2 2022 kl. 20.00.

§ 16 Mötets avslutande

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.20

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh